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Zápis a Usnesení č. 33 

ze zasedání Zastupitelstva obce Býkov–Láryšov,  

konaného dne 10.09. 2018 v 19.°°hod.       
 

Přítomni:  4 členové ZO  pp. V. Tomoszek,  Z. Matyáštíková, A. Sýkorová, Ing. Prusek 

Omluveni:  L. Veliký  

Další přítomni:  viz  prezenční listina (příloha č.1)  
 

Zasedání Zastupitelstva obce Býkov-Láryšov (dále jen ZO“) zahájila starostka obce (dále jako 

„předsedající“) v 19°° hodin. Zasedání bylo řádně svoláno vyvěšením pozvánky na úředních deskách od  

31.08.2018 do 10.09.2018 a je usnášeníschopné (příloha č.2). 

Program: 

1.   Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

2.   Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 

3.   Majetek obce – vyřazení, zhotovení dlažby    

4.   Dotace na elektromobily s MRK 

5.   Kotlíková dotace 

6.   Dopravní obslužnost 

7.   Kalendáře 2019  

8.   Volby do zastupitelstva obce 2018 

9.   Hodnocení volebního období 

10. Rozpočtové opatření 

11. Různé + Diskuze 

 - veřejnoprávní smlouva s městem Krnov – sběrné dvory 

ZO schvaluje program zasedání. 
  Hlasování: pro – 4,     proti – 0,     zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno  
……………………………………………………………………………………………………….............. 
1.   Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  
Návrh usnesení   č. 33 / bod č. 1 :  

ZO určuje ověřovatelé zápisu: p.Sýkorová,  p. Tomoszek, zapisovatelka: p. Matyáštíková 
  Hlasování: pro –4     proti – 0,     zdržel se – 0,        usnesení bylo schváleno  
 

2.   Kontrola usnesení z předchozího zasedání ZO 

ZO provedlo kontrolu usnesení z předchozího zasedání. Všechny body jsou průběžně plněny. 

 

3.   Majetek obce  

 

3/1.  Vyřazení majetku  

ZO projednalo vyřazení nefunkčního majetku z evidence majetku a účetnictví obce podle návrhu na 

vyřazení z důvodu ukončení volebního období (příloha č. 3 ) v hodnotě 148.035,18 Kč.           
 

Návrh usnesení   č. 33,  bod č. 3/1 :  

ZO schvaluje vyřazení majetku v hodnotě  148.035,18 Kč. Účetní vyřazení bude provedeno v září 2018. 
  Hlasování: pro –4  proti – 0 zdržel se – 0 usnesení bylo schváleno 

 

3/2.  Zhotovení dlažby    
ZO projednalo zhotovení dlažby pod zvony na tříděný odpad vedle Hasičské zbrojnice v Býkově a vedle 

obecního úřadu.  Zhotovení provedou Technické služby Krnov na základě zaslané cenové nabídky ve 

výši xx.xxx,- Kč. Další oslovené firmy Woodelement a Radim Friess nemohou dlažbu zhotovit 

z časových důvodů. Finanční dar je účelově určený jen využití pro odpadového hospodářství  ještě letos. 

Zastupitelé zvažovali také nákup tašek na tříděný odpad, ale po konzultaci s EKO-KOMem bude 

v příštím roce tašky poskytovat EKO-KOM spolu s krajem zdarma.  
 

Návrh usnesení   č. 33 / bod č. 3/2:   

ZO schvaluje zhotovení dlažby pod zvony na tříděný odpad Technickými službami Krnov dle cenové 

nabídky ve výši 40.702,- Kč. 
Hlasování: pro –4      proti – 0,      zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno 
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4.   Dotace na elektromobily s MRK  

Starostka informovala, že mikroregionu Krnovsko byla schválena žádost o dotaci na pořízení 

elektromobilů členským obcím, kam se přihlásila i naše obec. V nejbližších dnech a týdnech se bude 

pracovat na podmínkách zadávacího řízení, aby mohly být elektromobily vysoutěženy. MRK žádá 

všechny obce, aby si alokovaly celou částku 65.000,- Kč v obecním rozpočtu, protože dotace bude 

proplacena 20.000,-Kč zpětně.  
 

Návrh usnesení   č. 33 / bod č. 4:   

ZO schvaluje alokovat částku 65.000,- Kč na úhradu nákupu elektrické tříkolky bez kabiny ze 

společného projektu Mikroregionu Krnovsko.  
Hlasování: pro –4    proti – 0 zdržel se – 0 usnesení bylo schváleno 

 

 

 

 

5.   Kotlíková dotace   

ZO projednalo Žádost Moravskoslezského kraje o plnění závazku o poskytnutí dotace ve výši 15000,- Kč 

z rozpočtu obce Býkov-Láryšov účelově učenou na spolufinancování projektu „Kotlíkové dotace v 

Moravskoslezském kraji - 2.výzva“ realizovaného příjemcem v rámci Operačního programu Životní 

prostředí, reg. č. CZ.05.2.32/0.0/0.0/17_067/0005161 uhrazených MS krajem konečným uživatelům - 

vlastníkům rodinných domů nacházejících se na území poskytovatele (příloha č.4 ). 

ZO projednalo znění „Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Býkov-Láryšov“ mezi obcí Býkov-

Láryšov a Moravskoslezským krajem. 

 

Návrh usnesení č. 33 / bod č. 5 

ZO schvaluje poskytnutí dotace ve výši 15000,- Kč  účelově učenou na spolufinancování projektu 

„Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji - 2.výzva“ realizovaného příjemcem v rámci Operačního 

programu Životní prostředí, reg. č. CZ.05.2.32/0.0/0.0/17_067/0005161 a uzavření „Smlouvy o 

poskytnutí dotace z rozpočtu obce Býkov-Láryšov“ mezi obcí Býkov-Láryšov a Moravskoslezským 

krajem. 
Hlasování: pro -4,        proti - 0,     zdržel se - 0, usnesení bylo schváleno 

 

 

 

 

6.   Dopravní obslužnost  

Starostka informovala zastupitelstvo o výběru nového dopravce na zajištění dopravní obslužnosti. 

Moravskoslezský kraj informoval obce na Bruntálsku, že tuto službu od  9.12.2018 bude zajišťovat 

společnost Transdev Česká republika s.r.o., konsorcium „Transdev – Bruntálsko. Mezi obcí a krajem 

bude uzavřena smlouva o termínu a výši jednotlivých splátek  před zahájením provozu. Na dorovnání 

ztráty na dopravu se podílí částečně kraj a částečně obec. 
 

Návrh usnesení   č. 33 / bod č. 6:   

ZO bere na vědomí informaci starostky o zajištění dopravní obslužnosti v obci novým dopravcem. 
Hlasování: pro –4  proti – 0 zdržel se – 0 usnesení bylo schváleno 

 

 

 

 

7.  Kalendáře  2019   

ZO projednalo zhotovení 150 ks kalendářů s fotografiemi obce. Kalendáře vyrobí opět firma Optys  

jako propagační materiál obce Býkov-Láryšov. Kalendáře obce se těší velké oblibě. Jsou v něm důležité 

a užitečné informace pro každého.  
 

Návrh usnesení   č. 33 / bod č. 7:   

ZO schvaluje zhotovení 150 ks kalendářů na rok 2019. 
Hlasování: pro –4,      proti – 0,      zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno 
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8.  Volby do zastupitelstev obcí 

Starostka upozornila na blížící se konání voleb do zastupitelstev obcí ve dnech 5. a 06. října 2018.  

Do příštího zastupitelstva kandiduje 15 nezávislých kandidátů  a 1 strana – KSČM se sedmi kandidáty, 

jejichž jména a veškeré informace k volbám jsou zveřejněny na vývěskách a současné v elektronické 

podobě. Je to největší počet kandidujících občanů od osamostatnění obce v roce 1992. 
 

Návrh usnesení   č. 33 / bod č. 8:   

ZO bere na vědomí informaci starostky o konání voleb do zastupitelstev obcí ve dnech 5. a 6. října 

2018.  
Hlasování: pro –4,      proti – 0,      zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno  

 

  

9.   Hodnocení volebního období 

K ukončení volebního období předložila starostka zastupitelstvu výčet nejzajímavějších prací a oprav 

uskutečněných ve volebním období 2014 – 2018. Tento dokument  zveřejníme na vývěskách v obci a 

bude roznesen do schránek občanům, jako vždy před ukončením volebního období ( příloha č.5 ).   

ZO projednalo návrh uspořádat pro členy ZO a jejich partnery neformální rozloučení s posezením. Na 

slavnostní rozloučení s prací zastupitelstva ve funkčním období 2014 - 2018 bude uvolněna částka cca do 

2000,- Kč. Rozloučení s posezením k ukončení funkčního období je dlouholetá tradice již od 

osamostatnění obce v roce 1992. 
 

Návrh usnesení   č. 33 / bod č. 9:   

ZO schvaluje zveřejnit informaci zastupitelstva „Co se v obci podařilo–nepodařilo udělat ve volebním 

období 2014-2018, jeho vyvěšení na vývěsky v obci a doručení do schránek občanům.  

ZO schvaluje částku 2000,- Kč na slavnostní rozloučení zastupitelstva obce k ukončení funkčního 

období 2014 – 2018.  
Hlasování: pro –4,      proti – 0,      zdržel se – 0,      usnesení bylo schváleno  

 
 

 

10.   Rozpočtové opatření    
Starostka informovala členy ZO, že dne 04.06.2018 schválila svým usnesením č. 9/2018  Rozpočtové 

opatření č. 4/2018. Nedošlo k navýšení rozpočtu v příjmech ani ve výdajích (příloha č.6). 

 

Starostka informovala členy ZO, že dne 10.08.2018 schválila svým usnesením č. 9/2018  Rozpočtové 

opatření č. 5/2018. Došlo k rozpočtu v příjmech a výdajích o 30.000,- Kč z důvodu poskytnutí finančního 

daru od MSK za 2.místo v soutěži O keramickou popelnici  (příloha č.7).  
 

Návrh usnesení   č. 33/ bod č. 10 :  

ZO bere na vědomí  provedení Rozpočtového opatření č. 4/2018 a č. 5/2018. 
Hlasování: pro –4,     proti – 0,     zdržel se – 0,           usnesení bylo schváleno 

 

 

11.  Různé  

 

Veřejnoprávní smlouva s městem Krnov – sběrné dvory 

Zastupitelstvo obce Býkov-Láryšov na svém zasedání dne 10.09.2018 projednalo uzavření veřejnoprávní 

smlouvy mezi Městem Krnov a obcí Býkov-Láryšov na využívání sběrných dvorů pro potřeby obyvatel 

obce Býkov-Láryšov. Máme sice vybudovanou dostatečnou síť stanovišť zvonů na tříděný odpad, 

nemáme však vhodné prostory pro zřízení sběrného dvora, ani vhodné pracovníky, kteří by tuto činnost 

odborně vykonávali. Vybudování a provoz sběrného dvora vyžaduje také velké finanční prostředky.  
 

Návrh usnesení   č. 33/ bod č. 11 :  

ZO schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi Městem Krnov a obcí Býkov-Láryšov na využívání 

sběrných dvorů v Krnově pro potřeby obyvatel obce Býkov-Láryšov. 
Hlasování: pro –4,     proti – 0,     zdržel se – 0,           usnesení bylo schváleno 
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Diskuze 
- Proběhla při projednávání jednotlivých bodů    

 

- Starostka informovala o úspěšném pokračování opravy silnice Láryšov – Býkov – Úvalno ve vlastnicví 

Moravskoslezského kraje. Obdrželi jsme pozvánku na jednání výrobního výboru, která se uskuteční ve 

čtvrtek 13.9.2018. O přizvání na projednání potřeb obyvatel obce v souvislosti s opravou silnice jsme 

usilovali již dlouho, abychom se mohli vyjádřit ke vjezdům k rodinným domům. Zvýšením vozovky by 

došlo v mnoha případech k zatékání vody z přívalových dešťů do domů, dvorků, garáží atd.  

K projednávání stavební dokumentace k opravě silnice Býkov – Krnov jsme přizváni nebyli, ani nám 

nikdo nic nesdělil. Pak nastal problém se sjezdem k bytovce, který se podařilo na poslední chvíli, před 

odvezením strojů, upravit tak, aby byl poměrně sjízdný.  

 

Na závěr starostka poděkovala členům zastupitelstva obce za práci, kterou odvedli ve volebním období 

2014-2018. Poděkovala Sboru dobrovolným hasičům Býkov za pomoc při veškerém kulturním a 

sportovním dění v obci a za pořádání vlastních akcí. Poděkování patří také všem, kteří pro obec pracovali 

jako zaměstnanci na VPP a dohody nebo jen občas a hlavně nezištně vypomohli. 
 

 

 

Zasedání ukončeno:      ve  20:10   hodin   

 

V Býkově-Láryšově,  dne 10.09.2018,  zapsala Zdeňka Matyáštíková      

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: p. Alena Sýkorová           .............……...……………… 

                                       

 

     p. Vladislav Tomoszek      .....………..……....………….  

 

 

                                         ……….…………………………           

                                Zdeňka Matyáštíková – starostka 

 

 

 

 

 

Zveřejněno OD : 12.09.2018 

 

Zveřejněno DO : 28.09.2018 


